



**Knights of
Columbus®**

**Manitoba State Council
Conseil d'État du Manitoba**

Rev. Fr. Peter Le, State Chaplain
Dan Shepherd, State Deputy
Thomas Kraemer, State Secretary
James Smidt, State Treasurer
Indrajith Gunasekera, State Advocate
Mark Desjardins, State Warden

2023 CONVENTION BOOK ADVERTISING

Manitoba State Council is again providing the opportunity for businesses and councils to advertise in the 2023 Convention book. Advertising in the book provides exposure throughout Manitoba with the potential readership of over 7600 members.

Advertising was introduced to help in offsetting the cost of printing the Convention Book. We are asking all councils to consider placing an advertisement in the book. We also ask you to approach any of the businesses within your community that may be interested in this form of advertising.

Listed below are the rates for Corporate/Company as well as the rates for Council advertising. All advertisements must be proof ready.

Style	Corporate/ Company	Councils
1 page (8x11) approx.	\$500	\$200
½ page (8x5 1/2)	\$275	\$110
¼ page (8x2)	\$145	\$ 60
1/8 page (4x2)	\$ 75	\$ 35

Deadline for submissions is ---- April 1, 2023.

If you have any questions regarding the advertising please contact James Smidt at jandjsmidt@gmail.com .

Please send your proof ready advertising with a cheque to:

Manitoba State Council (advertising)
L01 – 1311 Portage Ave
Winnipeg, MB R3G 0V3

Thanking you in advance for your support,

James Smidt - State Treasurer



**Knights of
Columbus®**

**Manitoba State Council
Conseil d'État du Manitoba**

Rev. Fr. Peter Le, State Chaplain
Dan Shepherd, State Deputy
Thomas Kraemer, State Secretary
James Smidt, State Treasurer
Indrajith Gunasekera, State Advocate
Mark Desjardins, State Warden

PUBLICITÉ POUR LE LIVRE DE LA CONVENTION 2023

Le conseil d'état du Manitoba offre encore cette année l'opportunité aux entreprises et conseils de placer des annonces publicitaires dans le livre de convention 2023. Les annonces dans le livre peuvent rejoindre jusqu'à 7600 membres répartis en travers le Manitoba.

Les annonces publicitaires ont été introduites pour aider à réduire le coût d'imprimer le livre de convention. Nous demandons à tous les conseils d'envisager de placer une publicité dans le livre. Nous vous demandons également de contacter toutes les entreprises de votre communauté susceptibles d'être intéressées par cette forme de publicité.

Vous trouverez ci-dessous les tarifs pour les entreprises/sociétés ainsi que les tarifs pour la publicité du Conseil. Toutes les publicités doivent être prêtes à l'épreuve.

<u>Style</u>	<u>Entreprises</u>	<u>Conseils</u>
1 page (8x11) approx.	500 \$	200 \$
½ page (8x5 1/2)	275 \$	110 \$
¼ page (8x2)	145 \$	60 \$
1/8 page (4x2)	75 \$	35 \$

Date limite ---- le 1 avril 2023

Si vous avez des questions concernant la publicité, veuillez contacter James Smidt à jandjsmidt@gmail.com.

Envoyer votre annonce avec un cheque à :

Manitoba State Council (advertising)
L01 – 1311 Portage Ave
Winnipeg, MB R3G 0V3

Merci pour votre support,

James Smidt - Trésorier d'État